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2020-041 

 

Valg af ordstyrer 

Jakob Søborg er valgt 

2020-042 Orientering om COVID-19 og skolen  

En del elever og medarbejdere er blevet testet med negativt resultat. Det kan være en 
udfordring at få foretaget en test, hvis man ikke har kørelejlighed. Alle elever kan få 
udleveret mundbind, hvis de kører i kollektiv transport. Vi arbejder på at Cafeen åbner 
igen primo oktober. Vores instruks ligger klar i tilfælde af at elever eller medarbejdere 
testes positive.  
På baggrund af Sundhedsstyrelsens anbefalinger stoppede den ekstra rengøring fra og 
med uge 21. Derefter var det kun dørhåndtag og toiletter der blev ekstra rengjorte. Det 

var Bestyrelsen overrasket over.  
Husk, at der er en del snotnæser m.v. for tiden, men det er ikke typisk for COVID-19. 
Forslag om en venlig reminder/opdatering, om vi mangler noget og en opfriskning af 
reglerne. 

Generelt opleves tryghed ved de tiltag, der er foretaget. 
Dog var dog en utilfredshed med, at der manglede rengøring i uge 27 og i uge 32. 

2020-043 

 

Meddelelser fra,  

Formanden,  

I forbindelse med seneste møde mellem skolebestyrelsesformænd, blev det besluttet, at 
der inviteres til netværk løbende henover efteråret, således at skolestrategiprojektet 
løbende kan drøftes i netværket. Formand inviteres derfor til netværksmøde d. 28/9. 
Der er mulighed for at melde sig til udviklingsmøder af folkeskolen. Disse teamworkshops 
foregår i oktober måned og man melder sig selv til. 
Til næste møde kommer de to nye valgte forældrerepræsentanter fra afdeling Svallerup. 
 

Skoleledelsen, 

• Elevtallet er på 106 elever og 20 elever i STU. Medarbejderfraværet er på 4,4 %, 
og det er lidt ulige fordelt. Der er tre medarbejdere der er stoppet i det gamle 

skoleår. Vi har fået ansat tre nye pædagoger der starter 1.10. Vi har en 

lærerstilling i opslag. Elevfraværet på Kathøj føres fremadrettet som 
lektionsfravær, og det giver en del ekstraarbejde. SSP laver en 
spørgeskemaundersøgelse på samtlige skoler, som vi kommer til at høre mere om 
på et kommende møde, når resultatet foreligger.  
 

• Med udgangspunkt i værdiprocesdebatten indstiller Med-udvalget, at vi samler 

alle vores metoder og arbejdsgruppen kvalificerer en liste over vores anvendte 
arbejdsmetoder og indsatser. Alle medarbejdere inddrages med at skrive korte og 
klare tekster. Listen forelægges bestyrelsen senere på året. 

• Vi har netop veloverstået sommerkurset, hvor vi havde en erfaren og dygtig 

chefpsykolog fra Godhavn på besøg, og hun kommer flere gange på besøg i løbet 
af skoleåret for at deltage i sparring. 
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Afdeling Svallerup.   

• Der er 54 elever på skolen, hvilket er et snit på 6 elever i hver klasse. Og vi har 
ansat en ny pædagog til opstart den 21. september. 

• Opstarten siden sommerferien har været præget af en tydelig ro og tydelighed i 
klasserne. Vores teams har samarbejdet gennem længere tid, og kender til 
hinanden, hvilket udmønter sig i at jeres barn trives godt på skolen. 

• Corona har fortsat indpas på skolen, men vi praktiserer stort set almindelig skema 
for alle fag. Fx værksteder, svømning, musik, massage og rideterapi fungerer som 
før Corona. Frikvarterne er dog fortsat opdelte, så eleverne ikke blandes på tværs 
uden konstant opsyn. Fælles morgenstund med alle eleverne holder vi lidt tilbage 

med, da 80 personer samles. 
• Vores fælles lejrskole blev annulleret sidste år, men mange klasser har allerede 

afholdt lejrskole med teamet. Det er tydeligt godt for alle eleverne at være med 
til. 

• Vi hopper nu ind i 3. år med Skoleskak for alle, hvilket har været meget gavnligt. 
Ud over det så har vi mini-projekter i gang med motorisk team, talblindhed, Yoga 

og sanseintegration. Sammenlægningen med afdeling Kathøj er fravalgt, så nu 
kan vores energier rettes mod et samarbejde på tværs. 

Afdeling Kathøj.  
• Skoleåret er startet godt op med god motivation og elever der trives.  
• Vi har startet op med løbe/gå hold tirsdag og frihold.  
• Vi fik en del nye elever lige op til sommerferien, hvor en af de fremtrædende 

udfordringer er skolevægering. 
• Dette har betydet at vi bliver nødt til at lave en mindre rokade i personale og 

elevgruppen i denne måned, så vi kan gøre plads til de elever, som vi modtager 
for at sikre en bedre kvalitet for alle elever.  

• Efter den aflyste sammenlægning prøver vi at sætte en proces i gang ift. hvordan 
vi forbedrer Kathøjs faciliteter både i teams og udendørs. 

• Klubaftner starter igen d. 17/9 og lejrskoler er så småt gået i gang.  

• Den 5. nov. teatertur / Robin Hood / elever kommer en time senere hjem, hvilket 
er aftalt med Taxa.  

• Valghold er startet – vi har blandt andet kano / fiskeri / ridning og madlavning på 
programmet.   

• Vores nye lærer har fået en lille pige og er derfor på barsel. 

• Vi regner med, at vi starter op i cafeen primo oktober, dog lidt anderledes en 

tidligere. 

Afdeling STU  

• God opstart med 20 unge og nogen i praktik i de kommende 3 uger og nogen er i 
gang med HF-enkeltfag.  

• De “gamle elever” har været gode til at tage imod de 9 nye elever.  
• Der har været et introforløb på 3 dage i første uge efter ferien til henholdsvis 

Havnsø, Røsnæs og Fugledegård med et indhold af rundvisning og social træning.  

• De unge har ligeledes været på en Stu tur på Bakken hvor 15 ud af 20 deltog og 
havde en fantastisk tur.  

• Medarbejdere har d. 26/8 været på Stu-Træf i Vejle hvor de fik inspiration af 
andre Stu tilbud samt spændende oplægsholdere.  

 
• Vi har i år en ny linje som er Natur og Teknik som varetages af en lærer i 

samarbejde med Kathøj. Meget populær linje som 5 unge har valgt.  
• I sidste uge var alle medarbejdere samt medarbejdere fra den anden Stu i 

Kalundborg, på et Førstehjælpskursus.  
• I næste uge er det så de unges tur, hvor de præsenteres for samme kursus med 

os som støtte og vejledere og efterfølgende diplom til alle som gennemfører.  
• Der er god energi i gruppen af unge og ansatte samt en dynamisk og positiv 

atmosfære.  
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2020-044 Orientering fra Elevrådet. 

• Elevrådet oplever, at trivslen generelt er god ved opstart, men det er lidt kedeligt, 
at man skal holde frikvarter adskilt fra andre klasser.  

• Mange savner kantinen, hvor man sidder sammen og spiser og får varieret mad.  

• Der er delte meninger om udeskole. Nogle er glade for det, andre synes, at det er 
forstyrrende, når den faglige undervisning foregår udendørs og tager ens fokus 
væk selv om det også er godt med frisk luft. 

• Eleverne vil gerne arbejde på, at der kommer sommerfest igen som blev aflyst 
sidste år. Elevrådet vil gerne være med til det. 

2020-045 Høring vedr. budget 2021. 

Svar fra MED-udvalget: 

Fjernelse af administrativ besparelse ved sammenlægning. 

I Råderumskataloget med effektiviseringer og servicereduktioner udarbejdet i KLK-
processen blev det beskrevet i Forslag 29 "Justering i administrationsopgaven", at Kathøj 
Svallerup skole kunne spare 200.000 årligt ved den kommende sammenlægning blandt 
andet ved færre transportudgifter. Da sammenlægningen er aflyst, så mener vi, at denne 
besparelse ikke er aktuel og i sagens natur bør aflyses." 

Vi har fået 585.000 til vores SFO fra 2021, så vores budget ligner det tidligere 

budget trods elevnedgang. 
2020-046 Præsentation af Konfront. 

Jacob viste eksempler på Konfront, og fortalte, at det vil vi lave er et pilotprojekt med 
enkelte elever i efteråret, men senere vil flere blive inddraget. Overordnet set, så opleves 

det som et spændende behandlingstiltag, at den digitale læring gør sit indtog. 

2020-047 Budgetopfølgning 2020. 

Skolelederen gennemgik regnskabet, og bestyrelsen fik mulighed for at drøfte det. 
Usikkerheden med de centrale lønreguleringer er afsluttet, og det ser positivt ud med et 
forventet overskud på 1,020 mio,- inklusiv det overførte overskud fra 2019. Taget til 
efterretning. 

2020-048 Sommerkursus 2021 og SFO 

Medudvalget beder skolebestyrelsen overveje, om man vil beslutte lukkedage i SFO to 

dage i uge 27 eller uge 31, så alle medarbejdere kan deltage i det fælles sommerkursus. 
Det bemærkes, at der ved vedtagelse skal sørges for pasningsmulighed i en anden 
institution og at vi skal sende personale med. Skolebestyrelsen anbefaler at punktet 
udsættes til næste møde. 

2020-049 Nye mødedatoer for 2020/21 

27. oktober, Svallerup 
1. december, STU 

26. januar, Kathøj 
23. marts, 
18. maj 

2020-050  Eventuelt 

 

   
 

 


